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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Mats Persson (L)

2022/23:700 Folkhögskolornas betydelse

Folkhögskolan är en unik utbildningsform som återkommande bevisat sin 
förmåga att nå, utbilda och bilda deltagare som det reguljära 
utbildningsväsendet inte haft förmåga till. Folkhögskolan har ofta blivit en 
andra chans till utbildning för många och är därmed otroligt viktig både för 
individer och för samhället i stort.

Lång är den lista på personer som tack vare folkhögskolorna kunnat både få 
framgångsrika karriärer och möjlighet till vidare studier på högskolor och 
universitet. Den socialdemokratiska regeringen har under många år byggt ut 
folkhögskolan, inte minst inom ramen för satsningen Kunskapslyftet. Därmed 
har folkhögskolorna blivit en allt viktigare del i arbetsmarknads- och 
integrationspolitiken. De senaste årens satsningar på yrkesutbildningar, 
etableringsutbildningar och studiemotiverande utbildningar är bra och 
framgångsrika exempel på detta.

I en tid med stora behov att säkra  kompetensförsörjningen är folkhögskolorna 
dessutom en viktig del i att få fler i arbete. I Kronobergs län gör 
folkhögskolorna viktiga insatser för att möta regionens behov av utbildad 
arbetskraft. Dessvärre försvåras nu arbetet av ökade kostnader och,  inte 
minst, av regeringens kraftiga besparingar. I en tid då Sverige borde satsa på 
fler vägar till utbildning gör regeringen, tydligt styrd av Sverigedemokraterna, 
tvärtom. 

Med anledning av detta vill jag fråga utbildningsminister Mats Persson:

 

Avser ministern att ta några initiativ för att ekonomiskt stärka landets 
folkhögskolor? 

………………………………………

Tomas Eneroth (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-05-23
Besvaras senast
2023-05-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


